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Abstract (en)
The frame for a marquee comprises, in its upper part, several slightly inclined tubes (2). These tubes converge at their upper end (2') to form the
top of the marquee. Each tube is connected at its other end to a tubular upright (3) which is supported on the ground. The top ends of the tubes are
folded down and located parallel to each other and fixed together by several bolts (4) which pass through them. The bolts are fixed one to the other
in their middle to form a single crosspiece.

Abstract (fr)
Il s'agit d'une armature pour tente en forme de chapiteau, du type qui comprend, dans sa partie supérieure, une pluralité d'éléments tubulaires (2)
légèrement inclinés, qui convergent, au niveau de leurs parties supérieures (2'), pour former le sommet du chapiteau. Selon l'invention, il est prévu
que lesdites extrémités (2') soient disposées dans des positions parallèles entre elles, adossées les unes aux autres et qu'elles soient fixées les
unes aux autres au moyen d'une pluralité d'éléments à vis (4). <IMAGE>
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